
CONTACT  NUMBER -323-266-8988
website -www.sonictour.com

CONTACT  NUMBER -323-266-8988
website -www.sonictour.com

DAY 1{03/10/2026} Depart from Los Angeles (LAX)

                           →(Connect via ATL)→(GIG)

DAY 2{03/11/2026} Arrive in Rio de Janeiro, Brazil

DAY 3{03/12/2026} Rio de Janeiro, Brazil

DAY 4{03/13/2026} Rio de Janeiro (GIG)→

                           Iguazu (IGU)

DAY 5{03/14/2026} Iguazu Falls

DAY 6{03/15/2026} Iguazu Falls•Argentina

DAY 7{03/16/2026} Iguazu→Buenos Aires

DAY 8{03/17/2026} Gaucho Ranch Day Trip

DAY 9{03/18/2026} Argentina-Buenos Aires→

                           Return trip to Los Angeles

                           (LAX)

Double room-
USD 2,588

USD 850

2026
03/10~03/18

Travel Dates

jointly launched
L A X  C S T # 2 0 5 7 1 9 0 - 4 0

南美兩國
巴西•阿根廷9天之旅

南美兩國
巴西•阿根廷9天之旅

里約熱內盧 耶穌山, 麵包山, 伊瓜蘇瀑布, 布宜諾斯艾利斯里約熱內盧 耶穌山, 麵包山, 伊瓜蘇瀑布, 布宜諾斯艾利斯

Rio de Janeiro 
(Christmas Mountain, Sugarloaf Mountain, 

Iguazu Falls), Buenos Aires

Rio de Janeiro 
(Christmas Mountain, Sugarloaf Mountain, 

Iguazu Falls), Buenos Aires

9 days South American 
countries 

Brazil and Argentina

9 days South American 
countries 

Brazil and Argentina

Tour Price Includes：

ˇ All hotel accommodations throughout the tour

ˇ All transportation, Chinese-speaking guide services

ˇ 7 Breakfasts, 6 Lunches, 7 Dinners (as indicated in 

    the itinerary)

ˇ Entrance fees for all sights listed in the itinerary

Tour Price Excludes：
X  Airfare (International roundtrip from LAX & 
    domestic Brazil-Argentina segments)
X  Brazilian Samba Dance Show ($45)
X  Airport round-trip transfers for passengers 
    booking their own flights ($120 per person)
X  Brazil evisa fee $90 (self service) and Sonic Brazil 
    evisa service $115
X  Comprehensive service fee / Tips for guide and 
    driver for entire tour: $120 per person (must be 
    paid upon registration)
X  Personal travel health insurance / Personal extra 
    expenses

jointly launched

per 
  person/

per 
  person/

surcharge
           single bed-



§Accommodation-Miramar Windsor or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Chinese Meal │Dinner/brazilian buffet
§Accommodation-Miramar Windsor or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Chinese Meal │Dinner/brazilian buffet

每日行程

Arrive at Galeão International Airport (GIG), private transfer to hotel.
[Morning] After pickup, proceed to [Sugarloaf Mountain]. Named for its resemblance to a 
traditional loaf of sugar, it's another landmark of Rio. From the summit, enjoy panoramic 
views of Guanabara Bay and the vast Atlantic Ocean. 
[Afternoon] Visit the Rio de Janeiro Cathedral(Catedral de São Sebastião). Dinner features 
a brazilian Churrascar.

Day 1-Depart from Los Angeles (LAX)→(Connect via ATL)→(GIG)Day 1-Depart from Los Angeles (LAX)→(Connect via ATL)→(GIG)

Day 2-{03/11/2026}Arrive in Rio de Janeiro, BrazilDay 2-{03/11/2026}Arrive in Rio de Janeiro, Brazil

§Accommodation-Miramar Windsor or similar hotel
§Meals-Breakfast/Airplane Meal or Self-catering│Lunch/Chinese Meal│Dinner/brazilian Churrascar
§Accommodation-Miramar Windsor or similar hotel
§Meals-Breakfast/Airplane Meal or Self-catering│Lunch/Chinese Meal│Dinner/brazilian Churrascar

DL 446 V 10MAR 2*LAXATL HK1  1225P 735P 10MAR

L061 V 10MAR 2*ATLGIG HK1   905P 720A 11MAR

Day 3-{03/12/2026}Rio de Janeiro, BrazilDay 3-{03/12/2026}Rio de Janeiro, Brazil
[Morning]After breakfast, ascend[Corcovado Mountain](approx. 2310 ft altitude), the best vantage point overlooking 

all of Rio. At the summit stands the world-famous [Christ the Redeemer Statue],38 meters tall with an arm span of 

28 meters, weighing over a thousand tons. It's a symbol of Rio and was voted one of the "New Seven Wonders of the 

World" in 2007. From the top, see the impressive[Rio-Niterói Bridge].

[Afternoon]After lunch, visit the colorful [Escadaria Selarón (Selarón Steps)], created by Chilean artist Jorge 

Selarón using tiles, ceramics, and mirrors from over 60 countries. The 250-step staircase has been featured in 

National Geographic and numerous music videos.

[Evening]In the evening, head to the famous [Copacabana Beach] to admire the magnificent Atlantic Ocean scenery 

and captivating sunset. 

Dinner is a specially arranged authentic [brazilian buffet (Barbecue) Meal].

Connection

Segment DateFlight Number
1 DL  446 (Delta AirLines) 10 MAR

Depart From

LAX        ATL

Departure
Time

12:25 PM

Arrival Time

7:35 PM

2 DL 061 (LATAM Airlines) 10 MAR ATL        GIG 9:05 PM 7:20 AM（11 MAR）

Segment DateFlight Number Depart From Departure
Time Arrival Time

The above flight information is for reference only; actual flights are 
subject to availability



§Accommodation-DoubleTree by Hilton-Foz do Iguaçu or similar hotel

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Light meal at airport

       Dinner/Traditional Brazilian Churrasco with Show

§Accommodation-DoubleTree by Hilton-Foz do Iguaçu or similar hotel

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Light meal at airport

       Dinner/Traditional Brazilian Churrasco with Show

Day 4-{03/13/2026}Rio de Janeiro (GIG)→Iguazu (IGU)Day 4-{03/13/2026}Rio de Janeiro (GIG)→Iguazu (IGU)
[Morning]After breakfast at the hotel, enjoy a [Rio City Tour], experiencing the city's ambiance.
[Noon]Transfer to the airport around 11 AM (Light meal at the airport, subsidized $10 per person 
by the tour company).

[Morning]After breakfast, visit the [Iguazu Falls], the widest waterfall system in the world. It was 

designated a UNESCO World Natural Heritage site in 1984 and was named one of the "New Seven Wonders of 

Nature" in 2011. The unique aspect of Iguazu Falls is the multitude of viewpoints; the scenes vary when 

seen from different locations, directions, and heights.

[Noon] Enjoy a buffet lunch within the park, sampling local cuisine and replenishing energy. Afterwards, 

the brave can optionally participate in a boat ride under the falls (Macuco Safari, optional fee not 

specified), getting up close with Iguazu Falls and experiencing the thrill of the spray.

[Evening] In the evening, visit the [Triple Frontier]. Dinner is a Chinese meal. Afterwards, return to 

the hotel to rest.

[Evening]Pick up from Iguazu Airport and transfer to the hotel for 

check-in and rest. In the evening, optionally enjoy a Latin American 

Folk Dance & Brazilian Samba Show (Optional fee $45), experiencing 

the passionate Latin American culture.

Simultaneously, enjoy a traditional Brazilian Churrasco barbecue 

dinner. After the dinner and show, return to the hotel to rest and 

prepare for the next day's itinerary.

Day 5-{03/14/2026}Iguazu FallsDay 5-{03/14/2026}Iguazu Falls

§Accommodation-DoubleTree by 
               Hilton-Foz do Iguaçu 
               or similar hotel
§Meals-
 Breakfast/Hotel Breakfast
 Lunch/ Falls Buffet
 Dinner/Chinese Meal

§Accommodation-DoubleTree by 
               Hilton-Foz do Iguaçu 
               or similar hotel
§Meals-
 Breakfast/Hotel Breakfast
 Lunch/ Falls Buffet
 Dinner/Chinese Meal

LA3290 G 13MAR  GIG-IGU  2 :15P 4 :25P

G3 1936 O 13MAR GIG ‒ IGU 1 :30P  3 :50P

The above flight information is for reference only; actual flights are 
subject to availability

OR

1 DL 3290 (Delta AirLines) 13 MAR GIG        IGU 2:15 PM 4:25 PM

Segment DateFlight Number Depart From Departure
Time Arrival Time

1 G3 1936 (GOL Linhas 
Aéreas 智利高爾航空) 13 MAR GIG        IGU 1:30 PM 3:30 PM

Segment DateFlight Number Depart From Departure
Time Arrival Time



§Accommodation-Saint George hotel or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Special Buffet │Dinner/Argentine Flavor Meal
§Accommodation-Saint George hotel or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Special Buffet │Dinner/Argentine Flavor Meal

§Accommodation-Intercontinental Hotel or similar hotel
§Meals-
 Breakfast/Hotel Breakfast
 Lunch/At own expense at airport
(Travel agency subsidy of $10 per person)
 Dinner/Argentine Tango & BBQ Night

§Accommodation-Intercontinental Hotel or similar hotel
§Meals-
 Breakfast/Hotel Breakfast
 Lunch/At own expense at airport
(Travel agency subsidy of $10 per person)
 Dinner/Argentine Tango & BBQ Night

[Afternoon] Buenos Aires City Tour

Visit the Congress Plaza, one of the world's top three opera houses-[Teatro Colón (exterior only)].

Stroll along Avenida 9 de Julio and admire the [Obelisco (Obelisk)] symbolizing national spirit; proceed t

o the heart of the city, [Plaza de Mayo], to see the exterior of the[Casa Rosada (Presidential Palace)] and 

the [Buenos Aires Metropolitan Cathedral]. Finally, visit the famous[El Ateneo Grand Splendid Bookstore], 

converted from an old theater and often ranked among the world's most beautiful bookstores, immersing in its 

artistic atmosphere.

[Evening] Argentine Tango & BBQ Night(20:00-24:00)

Enjoy an authentic Argentine Asado (BBQ) Feast while watching a world-renowned Tango Dance Show. Experience 

the passionate porteño nightlife, spending an unforgettable evening blending art and cuisine.

Private transfer service: Round trip to Tango Show

After breakfast, visit the [Iguazu Bird Park], renowned for the vast number and variety of 
tropical birds, including toucans and macaws. Afterwards, cross the border into Argentina. 
Then, explore the [Argentine side of the Falls], taking the train for a close-up view of the 
Devil's Throat. Enjoy a local buffet lunch within the park. Subsequently, visit the [Triple 
Frontier from the Argentine side](complimentary). After dinner (Western meal / Argentine flavor
), check in at the Argentine Saint George hotel.

After breakfast, transfer to Iguazu Airport.

Day 6-{03/15/2026}Iguazu Falls•ArgentinaDay 6-{03/15/2026}Iguazu Falls•Argentina

Day 7-{03/16/2026}Iguazu→Buenos AiresDay 7-{03/16/2026}Iguazu→Buenos Aires

The above flight information is for reference only; actual flights are 
subject to availability

1 AR 1777 (Aerolíneas 
Argentinas 阿根廷航空) 16 MAR IGR        AEP 11:00 AM 1:00 PM

Segment DateFlight Number Depart From Departure
Time Arrival Time

AR1777 T 16MAR 1 IGRAEP HK1  1100A 100P 16MAR  E  AR/WXAZCK



Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Premium Buffet│Dinner/Airplane Meal or Self-cateringMeals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Premium Buffet│Dinner/Airplane Meal or Self-catering

§Accommodation-Intercontinental Hotel or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Argentine Asado Beef Feast│Dinner/Chinese Meal
§Accommodation-Intercontinental Hotel or similar hotel
§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ Argentine Asado Beef Feast│Dinner/Chinese Meal

[Morning] After breakfast, head to a Traditional Gaucho Ranch (Estancia) in the Pampas. Upon arrival, 
hosts welcome guests with Gaucho wine and Yerba Mate tea, offering a taste of the unique hospitality and 
natural charm of the South American ranch.
[Noon] Enjoy a genuine Argentine Asado (BBQ Beef) Feast, accompanied by local red wine and rustic 
delicacies, experiencing an authentic country banquet.
[Afternoon] Gaucho Culture Experience-Watch exciting Gaucho folk dance and horseback riding shows 
(equestrian skills), getting up close to feel the free-spirited cowboy culture of the Pampas and 
experience the most authentic South American ranch lifestyle.

 [Morning / Afternoon] [City Parks & Natural Beauty]
•Palermo Woods (Bosques de Palermo)–The largest green space in Buenos Aires. Stroll around its lakes 
  and shaded paths, enjoying the leisurely atmosphere.
•Rosedal (Rose Garden)–A romantic rose garden within the park, admire thousands of blooming roses and 
  sculptures adorning the landscape.
[Historical & Cultural Sights]
•Recoleta Neighborhood- Experience the architectural style and elegant streets of Argentina's high 
  society.
•Evita Perón Monument- Memorial statue and history of the Argentine political and cultural icon "Evita".
•Floralis Genérica- A giant metallic flower sculpture, symbolizing life and hope. Its mechanical petals 
  open and close with the sunlight, making it very unique.
•[San Telmo Antique District][La Boca Neighborhood], [Caminito Street] (Birthplace of Tango)[Puerto 
  Madero Waterfront District] and [Puente de la Mujer (Woman's Bridge)]

Day 8-{03/17/2026}Gaucho Ranch Day TripDay 8-{03/17/2026}Gaucho Ranch Day Trip

Day 9-{03/18/2026}Argentina-Buenos Aires→Return trip to Los Angeles (LAX)Day 9-{03/18/2026}Argentina-Buenos Aires→Return trip to Los Angeles (LAX)

Arrive at Los Angeles International Airport at 11:00 AM on March 19, returning home
The above flight information is for reference only; actual flights are  subject to availability

Connection

1 DL 110 (Delta Air Lines 達美航空) 18 MAR EZE        ATL 8:55 PM

Segment DateFlight Number Depart From Departure
Time Arrival Time

6:10 AM

2 DL 898 (Delta Air Lines 達美航空) 19 MAR ATL        LAX 8:55 AM 11:00 AM

Segment DateFlight Number Depart From Departure
Time Arrival Time

[Evening]Private transfer to the airport

DL 110 V 18MAR 3*EZEATL HK1   855P 610A 19MAR

DL 898 V 19MAR 4*ATLLAX HK1   855A1100A 19MAR



Cancellation PolicyCancellation Policy

Air Fare:Air Fare:
Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise Fare:Cruise Fare:
Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Tel:323-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tel:323-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tour Fares:Tour Fares:
The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

Cancellation ScheduleCancellation Schedule

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.

L A X  C S T # 2 0 5 7 1 9 0 - 4 0L A X  C S T # 2 0 5 7 1 9 0 - 4 0



Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Credit.Credit.

In case of any disputes, the English language version of this Cancellation policy will prevail.

如有任何爭議，以本取消政策的英文版本為準。

Cancellation PolicyCancellation Policy

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

Group Policies:Group Policies:

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Deposit Requirements:Deposit Requirements:

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

Tel:323-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tel:323-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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